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	名    称:
	 多功能笔记本电脑太阳能充电器

	型    号:
	LD2020

	类    别:
	笔记本电脑专用型

	尺    寸:
	245*100*35mm

	备    注:
	适应各种消费性电子产品,如:笔记本电脑、摄相机、便携式光碟机、MP3、MP4、PSP、PDA、手机、数码照相机、………等各种充电式、电池式产品,应用范围广泛。


产    品    说    明
颜色：白色

外壳：ABS+PC

机体尺寸：长=245mm, 宽=100mm, 厚=35mm

主机重量约：650 g

电芯类别：锂聚合物(Li-polymer)

标称电压：3.7V（单颗）

标称容量：12000mAh（3颗）

输出电压：5.0 V 、5.4V 、9V 、11.1V、16V、19V

输出电流：DC 0-500mA（5V、5.0 V） ,DC 0-1500mA(9V）, DC 0-4000mA（11.1V），

          DC0-3000 mA(16V)，DC 0-2500 mA(19V)

 

充电器：AC/DC  12.6V 2000mA

充电时间：3.5小时

太阳光充电时间：每天将太阳能移动电源置放于有太阳光的位置，

平均每天4小时，可充满KDX-T023

适用范围：手机、数码照相机、PDA、MP3、MP4、笔记本电脑、PSP机等

转接头配置：笔记本电脑转接头一套(原配)、其他移动设备转接头根据客户要求选配

 

产品描述：
1、 精巧细致，时尚美观

2、 太阳能随时充电使用方便

3、 具有馈电指示灯

4、 LED显示电量状况

5、 该产品具有防过充、过放、短路、过流等保护功能

6、 产品具有CE认证，产品材料均有ROHS证书

功能特性:
A. 可随身携带
B. 內裝电池为轻薄无污染长寿命的鋰聚合物电池和单晶硅太阳能电池。
C. 充电方式不拘:1.太阳光2.家用电源100V~240V 50/60Hz,随时可做充电与供电,沒有时间与地方限制,平常与紧急

    皆可应用。
D. 待机供电时间长,电池容量高达4000mAh~12000mAh,直流电压输出5V~19V,可适应各种消费性电子产品,如:笔

    记本电脑、摄相机、便携式光碟机、MP3、MP4、PSP、PDA、手机、数码照相机、………等各种充电式、电池式

产品,应用范围广泛。
E. LED充电状态显示、电量显示、充电指示。
F. 电源复位设计：防过充电、过放电功能、短路保护自动恢复功能。
G. 电池寿命长，并可做更换，电池容量为一般NB电池的二倍
	NAME:
	NOTEBOOK/MOBILE PHONE SOLAR CHARGER

	MODEL:
	LD-2020

	TYPE:
	NOTEBOOK SPECIAL TYPE

	SIZE:
	245*100*35mm

	NOTE:
	Applicable to a variety of consumer electronic products, like notebooks, cameras, portable CD-ROM drive, MP3, MP4, PSP, PDA, cell phones, digital cameras ans so on which are rechargeable battery-type products with a wide range of applications.


Product description Color: white 
Shell: ABS + PC 
Body size: length = 245mm, W = 100mm, thickness = 35mm 
Host weight: 650 g 
Batteries categories: lithium polymer (Li-polymer) Nominal Voltage: 3.7V (single) 
Nominal Capacity: 12000mAh (3 teeth) 
Output voltage: 5.0 V, 5.4V, 9V, 11.1V, 16V, 19V Output current: DC 0-500mA (5V, 5.0 V), DC 0-1500mA (9V), DC 0-4000mA (11.1V), DC0-3000 mA (16V), DC 0-2500 mA (19V) Chargers: AC / DC 12.6V 2000mA
Charging time: 3.5 hours 
Sunlight charging time: daily mobile solar power put on there is the location of the sun, 
A daily average of 4 hours can be full of KDX-T023 The scope of application: mobile phones, digital cameras, PDA, MP3, MP4, laptop, PSP, etc. 
Connector configurations: a set of laptop adapter (original), and other mobile devices based on customer requirements connector matching 
Product Description: 
1, sophisticated and detailed, fashion aesthetic 
2, easy to use solar energy at any time charge 
3, with a feed indicator
4, LED shows power status 
5, the product has been anti-rechargeable, had released, short circuit, over-current protection, etc. 
6, products have CE certification, product materials are ROHS Certificate 
Functional characteristics: 
A. portable B. interior light pollution-free batteries for long-life lithium-polymer battery and monocrystalline silicon solar cells. C. charging informal manner: 1. Sunlight 2. Household power 100V ~ 240V 50/60Hz, at any time can be recharged with electricity, do not have the time and place restrictions on the normal and emergency Can be applied. D. standby power a long time and battery capacity of up to 4000mAh ~ 12000mAh, DC voltage output 5V ~ 19V, can adapt to a variety of consumer electronics products, such as: T Notebook computers, cameras, portable CD-ROM drive, MP3, MP4, PSP, PDA, cell phones, digital cameras, … … … such as rechargeable battery-type Products, a wide range of applications. E. LED charging status display, power display, charging instructions. F. power reset Design: Anti-Overcharge, over-discharge function, short-circuit protection auto recovery. G. long battery life, and do the replacement, the battery capacity of the general NB battery twice.
